
Zápis z 3. řádného zasedání Akademického senátu FCHI (24. 3. 2023) 
(číslování od začátku funkčního období 3. 2. 2023) 

 
 

Místo a čas konání: zasedací místnost děkanátu FCHI (Z-B2401), očekávaný začátek  

14:15 hod 

 

Přítomni:    

 

Ing. Martin Člupek, Ph.D. (402)  

doc. Ing. Ondřej Vopička, Ph.D. (403) 

doc. Ing. Zdeněk Grof, Ph.D. (409) 

RNDr. Pavel Galář, Ph.D. (444) 

RNDr. Jana Šnupárková, Ph.D. (446) 

Ing. Jaroslav Otta (DSP) 

Ing. Jakub Staś (DSP) 

Bc. Stela Bajusová (BSP/MSP) 

Karolína Slonková (BSP/MSP) 

 

Nepřítomni: 

 

 

Hosté:  

 

Prof. Ing. Michal Přibyl, Ph.D. (děkan) 

Ing. Vojtěch Šálek 

 

 

Návrh programu: 

 
1) Schválení zapisovatele. 

2) Schválení programu. 

3) Důležité informace ze zasedání kolegia děkana ze dne 14. 3. 2023. 

4) Hlasování o změně počtu akademických senátorů AS FCHI.  

5) Různé. 

 

Zasedání bylo zahájeno v 14:15 hod. 



Ad 1 a 2: AS schválil zapisovatele (P. Galář, schváleno 9-0-0) a navržený program zasedání 

(schváleno 9-0-0). 

Ad 3: Senát se seznámil s důležitými informacemi z kolegia děkana ze dne 14. 3. 2023. 

Důkladněji bylo diskutováno téma možného snížení počtu kreditů společného základu SP, 

aktuálního stavu podaných přihlášek na BSP a dotazů, které navrhli KD členové AS na minulém 

zasedání (především možné vytvoření studentských ombudsmanů). Kolega Otta se dotázal       

na výstup schůzky garantů SP se studenty. Jeho dotaz bude zodpovězen až po ukončení všech 

schůzek (schůzky stále probíhají). Studentští členové AS FCHI také, v návaznosti na zápis 

z minulého KD, prostudovali webové stránky ústavů a své poznatky předají příslušným 

webmasterům. 

Ad 4:  AS hlasoval o následujícím usnesení (členové AS neprojevili zájem o tajné hlasování): 

Návrh usnesení: 

Akademický senát Fakulty chemicko–inženýrské, v návaznosti na snížení počtu akademických 

senátorů na přelomu minulého roku ze 6 na současných 5 (dáno sloučením dvou ústavů), hodlá 

zvýšit počet akademických senátorů. Přesný počet nově vzniklých akademických pozic v AS 

FCHI a forma jejich dovolení bude projednána.  

Hlasování se zúčastnilo 9 členů Akademického senátu FCHI, s návrhem usnesení souhlasili  

3 členové, proti bylo 6, zdrželo se 0.  

Výsledek hlasování je, že usnesení nebylo přijato. Senát tedy nebude navyšovat počet 

akademických senátorů. 

Ad 5:  

1) Byl vytvořen návrh hlavičkového papíru AS FCHI. Členové senátu s navrhovanou formou 

souhlasí.  

2) Předseda senátu přednesl návrh úpravy volebního řádu AS FCHI. Ve volebním řádu by 

měla být ukotvena možnost neelektronický voleb a pravidla pro jejich vyvolání. Tento dotaz 

bude projednán s právním oddělením VŠCHT a případně přednesen AS VŠCHT. 

3) Místopředseda Otta připomněl téma zveřejňování komisí státních zkoušek BSP a MSP. AS 

FCHI v loňském roce požádal o dřívější zveřejňování složení komisí a informování studentů 

o termínech jejich státních zkoušek, jakmile budou známy. Tento požadavek nebyl 

reflektován u všech SP. Pan děkana přislíbil toto téma přednést na příštím KD. 

4) Kolega Staś se dotázal na nutnost a pravidla centrálního pořizování výpočetní techniky. Pan 

děkan vysvětlil právní pozadí a aktuální situaci centrálních nákupů.  



5) Kolegyně Bajusová navrhla vytvoření anonymní studentské ankety pod záštitou AS FCHI, 

jejíž výstupy by mohly sloužit jako feedback pro garanty různých SP. Senát tuto aktivitu 

podpořil. Proběhla také diskuze o postupu a metodice volby studentských ombudsmanů.   

Další, 4. řádné zasedání AS se bude konat v týdnu od 10. 4. 2022, přesné místo a čas budou 

upřesněny ve vyhlášení. 

 

      

V Praze dne 26. 3. 2023                      

                                                                                             RNDr. Pavel Galář, Ph.D.  

                                                                                                    Předseda AS FCHI 
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